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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

de beantwoording door het college van de artikel 45 vragen van het CDA over een verbod op lachgas

1.Is het college op de hoogte van het verbod op lachgas in Arnhem?
Ja, de omgevingsdienst heeft zich in Arnhem als toezichthouder van de Wet milieubeheer op het 
standpunt gesteld dat het verstrekken van lachgas in een horecabedrijf een overtreding is van de 
(reeds bestaande) zorgplichtbepaling uit de Wet milieubeheer.

2. Heeft het college inzichtelijk in hoeveel horecagelegenheden in Zwolle lachgas verkocht 
wordt?
Voor zover ons nu bekend is, zou het gaan om drie horecabedrijven in de binnenstad van Zwolle. 
Hiervoor hebben we diverse bronnen geraadpleegd.

3. Is het college bereid om te onderzoeken of een verbod in Zwolle ook mogelijk is?
Er is veel te doen over het recreatief gebruik van lachgas. Dat geldt niet alleen voor het gebruik in 
horecabedrijven, maar ook  in de openbare ruimte en tijdens evenmenten. Gemeenten gaan hier 
verschillend mee om. Sommige gemeenten zetten bestaande wettelijke instrumenten in om de verkoop 
en het gebruik tegen te gaan. Andere gemeenten kiezen voor extra gemeentelijke regelgeving 
(uitbreiding APV) en er zijn gemeenten die geen maatregelen treffen. Zwolle neemt in 
evenmentenvergunningen waar sprake is van een afgebakend evenmententerrein al een voorschrift op 
dat de verkoop en gebruik van lachgas niet is toegestaan.  

De vraag van het CDA gaat specifiek om het onderzoeken van een verbod. Het college wil inzicht  
krijgen in de achterliggende problematiek van het gebruik van lachgas, waabij we ons laten informeren 
en adviseren door partners in de stad zoals de politie, jongerenwerk en Tactus verslavingszorg. Daarbij 
denken we dat  maatregelen die zien op de beperking van de verkoop en het gebruik slechts effectief 
zullen zijn in combinatie met voorlichting en preventie in de richting van gebruikers van lachgas over de 
risico’s.  We komen dit voorjaar met een notitie hierover, waarbij we tevens rekening zullen houden met 
de aankondiging op 9 december jl van de staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport   om 
lachgas voortaan onder het regime van de Opiumwet te laten vallen. 
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https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2019/12/09/blokhuis-verbiedt-lachgas-door-plaatsing-
onder-opiumwet
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